



Affiliated to **University of Cambridge, United Kingdom.** Accreditation No. AE187

P.O.Box 80718, Al Ain, UAE **Tel:** + 9713 781 0077

Email: info@alainjuniors.com Web: www.alainjuniors.com

AJB Cir No. 19/AJB/AY2022-23/November

15th November 2022

**Subject: Usage of Online Resources** 

Dear Valued Parents,

Greetings from Al Ain Juniors School!

Hope you and your family are in good health & keeping safe

We are receiving concerns from parents about usage of online resources like ALEF, Nahla wa Nahal, Yardstick, Clever tech etc. to improve students acquisition of various skills.

We have looked into the concerns raised by some parents such as these tools are used to assess, grade and award marks in speaking component of Arabic Language. We would like to inform you that the platform is used to improve student Arabic language and not for assessments. Hence note and be assured that there will be no implications on awarding marks for any of the continuous assessment.

Also know that at AL AIN JUNIORS, we are continuously trying to bring in best possible and authentic learning opportunities/experiences with reliable assessment tools. The learning platforms introduced during Academic Year 2022-2023 are supporting students to become engaged learners; teachers to focus their attention on individual learners; parents in getting immediate and relevant feedback to support learning.

Thank you for cooperation and understanding

Best regards

AJB Administration



P.O.Box 80718, Al Ain, UAE

AL AIN JUNIORS SCHOOL

**BRITISH SYSTEM** 



**Tel:** + 9713 781 0077 **Email:** info@alainjuniors.com **Web:** www.alainjuniors.com

## استخدام المصادر الإلكترونية عبر الإنترنت

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة من مدرسة العين جونيورز! نتمنى أن تكون أنت وعائلتك في صحة جيدة وأن يصلكم هذا البريد الإلكتروني وأنتم في أتم صحة وعافية.

لقد تلقينا مخاوف بعض أولياء الأمور حول استخدام الموارد عبر الإنترنت مثل (منصة نهلة وناهل، ومنصة ألف، Yardstick - Clever tech) وما إلى ذلك لتحسين اكتساب الطلاب لمهارات مختلفة.

لقد درسنا هذه المخاوف التي أثارها بعض أولياء الأمور وهي استخدام هذه المنصات لتقييم العلامات وتقديرها ومنحها في اختبار التحدث في اللغة العربية. نود أن نعلمك أن المنصة تستخدم لتحسين اللغة العربية للطلاب وليس للتقييمات. ومن ثم يرجى ملاحظة والتأكد من أنه لن يكون هناك أي آثار على منح العلامات لأي من التقييم المستمر في مادة اللغة العربية.

اعلم أيضًا أنه في العين جونيورز ، نحاول باستمرار توفير أفضل فرص / تجارب تعليمية حقيقية وممكنة باستخدام أدوات تقييم موثوقة. تدعم منصات التعلم التي تم تقديمها خلال العام الدراسي 2022-2023 الطلاب ليصبحوا متعلمين مشاركين ؛ على المعلمين تركيز انتباههم على المتعلمين الفرديين ؛ وكذلك أولياء الأمور في الحصول على تعليقات فورية وذات صلة لدعم التعلم.

شكرا لكم على التعاون والتفاهم...

مع أطيب التحيات إدارة المدرسة